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Valtuustoaloite Kunnantalon asiakaspaikkojen lisääminen ja työntekijöiden autopaikat
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Kunnanvaltuusto 16.09.2019 § 89

Sosiaalidemokraattien valtuustoryhmä sekä muita allekirjoittaneita jättivät
valtuuston kokouksessa 16.9.2019 seuraavan aloitteen:

"Kunnantalolla on pula asiakaspaikoista. Asiakaspaikkojen määrää tulisi
lisätä, kun monia kuntalaisia koskevia palveluita on keskitetty ja
keskitetään edelleenkin jatkossa kunnantalolle. Kunnantalolla on lisäksi
säännöllisesti monia erilaisia tapahtumia, kuten näyttelyitä ja auditorion
tapahtumia, jotka lisäävät myös osaltaan asiakaspaikkojen tarvetta.

Kunnantalon parkkipaikat tulisi kartoittaa ja tehdä uusjako siten, että
etuoven suunnalla vapautuisi enemmän asiakaspaikkoja. Kunnan eri
toimintojen tarvitseman autopaikkamäärät ja työntekijöille varatut
autopaikat tulisi tarkistaa sekä ryhmitellä paikat uudestaan siten, että väliin
ei jää tyhjiä paikkoja ja etualalta vapautuisi lisää asiakaspaikkoja.

Mahdollisuuksien mukaan tonttia tulisi myös tarkastella, voidaanko jostakin
kohtaa tehdä lisää uusia paikkoja paikoitustilanteen helpottamiseksi.

Työntekijöiden autopaikkamaksut tulisi tarkastaa ja neuvotella myös
Keusoten kanssa siten, että päästäisiin tilanteeseen, jossa työntekijät ovat
keskenään samanarvoisessa asemassa. Nykyisellään kunnantalon
tolppapaikoista peritään työntekijöiltä maksua marraskuu- maaliskuu
talvikuukausilta. Keusoten palveluksessa olevilta Kivistöntien Hirvitalossa
työskenteleviltä työntekijöiltä perii MVA autopaikkamaksun ympäri vuoden
– tämän myötä tilanne on eriarvoinen kunnantalolla ja Hirvitalolla
työskenteleville henkilöille.

Mäntsälässä 16.9.2019

Sosiaalidemokraattien valtuustoryhmä
ja muut allekirjoittaneet"

Päätös: Kunnanvaltuusto päätti lähettää aloitteen kunnanhallitukselle
valmisteltavaksi.

Liite 1. Valtuustoaloite

Kunnanhallitus 30.09.2019 § 210

Kunnanjohtajan päätösesitys

Kunnanhallitus päättää lähettää aloitteen teknisen toimialan



valmisteltavaksi.

Päätös: Hyväksyttiin esityksen mukaan.

Kunnanhallitus 30.09.2019 § 210

Kunnanjohtajan päätösesitys

Kunnanhallitus päättää lähettää aloitteen teknisen toimialan
valmisteltavaksi.

Päätös: Hyväksyttiin esityksen mukaan.

Tekninen lautakunta 19.11.2019 § 119

Yleisöpaikkoina toimii kunnantalon edessä lähinnä etuovea olevat kaksi
ensimmäistä paikoitusaluetta. Nämä nimettömät autopaikat ovat
asiakaspaikkoja eivätkä ne ole henkilökunnan paikoitukseen tarkoitettuja
paikkoja. Yhteispalvelupisteen tulo kunnantalon ensimmäiseen kerrokseen
lisää vielä asiakasmääriä entisestään, joten tilanne pahenee
autopaikoituksen osalta lisää, mikäli henkilöstön autoja ei saada
asiakaspaikoilta pois. Käyttöä ohjeistetaan liikennemerkein. Alueesta tulee
pysäköintikieltoalue ja merkin alle lisäkilpi "pysäköinti sallittu vain
kiinteistössä asioiville".

 Tällä hetkellä kunnantalon autopaikoituksen lisäämiselle ei ole
mahdollisuuksia, mutta myöhemmin pyritään löytämään ratkaisuja
paikoituksen lisäämiseksi. Samassa yhteydessä tarkastallaan
sähköautojen latauspisteiden lisäys mahdollisuuksia.

 Tekniset palvelut ei pysty vaikuttamaan Mäntsälän Vuokra-asuntojen
perimiin hintoihin autopaikoista. Tällä hetkellä teknisen lautakunnan
päätöksen mukaan autopaikoista peritään maksua vain lämmityskaudelta.
Seuraavan kerran tekninen lautakunta käsittelee perittävät taksat ja
maksut kokouksessaan 19.11.2019.

 (Valmistelija / lisätietoja:
 toimitilapäällikkö Soile Karhinen puh 040 3145 459)

Teknisen johtajan päätösesitys
 Tekninen lautakunta toteaa lausuntonaan ja esittää edelleen

kunnanhallitukselle ja kunnanvaltuustolle, että yleisöpaikat merkitään vain
asiakaskäyttöön ja pitkällä aikavälillä kunnantalon paikoituksen lisäämistä
ja päivittämistä tarkastellaan.

Päätös Hyväksyttiin esityksen mukaan.




